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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2020/21:680 Strandskyddets framtid

De flesta politiker säger att de vill ha en levande skärgård. Frågan är hur detta 
ska förverkligas om staten stoppar utvecklingen i områden som ligger utefter 
kusten och på våra öar i Stockholms skärgård. För näringsidkare är det 
exempelvis näst intill omöjligt att få bygga marina anläggningar som varv och 
bryggor. Dessutom gör strandskyddslagen att det i princip är stopp för att 
anlägga bryggor och sjöbodar samt nya bostadshus inom strandskyddsområden 
i skärgård och kustområde. Detta är ett alltför långtgående intrång i 
äganderätten. Ska landsbygden och vår skärgård kunna utvecklas kan vi inte ha 
den sortens hämmande strandskydd som vi har i dag. Strandskyddet behöver 
reformeras.

Mina frågor till miljö- och klimatminister Per Bolund är:

1. Är det ministerns och regeringens intention och målsättning att den 
förändring av strandskyddet som nu arbetas fram ska möjliggöra mer 
byggande i strandnära läge i Sverige – ja eller nej? 

2. Vilka konkreta åtgärder avser ministern att vidta för att möjliggöra mer 
nybyggnation i skärgården?

………………………………………
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